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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-06/2022 
Datum:  6. 9. 2022 

 
ZAPISNIK 

28. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 6. 9. 2022 ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Aleš Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, Goran Simčič, 
Teja Jelina, Silvan Peršolja, Damjan Birtič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Denis Rusjan, Romana Velišček 
 
Opravičeno odsotni: Lilijana Kastelic, Žarko Kodermac, Boris Šfiligoj  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mojca Treplak  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 27. redne seje 
3. Potrditev zapisnika 4. dopisne seje  
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
5. Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju Proračuna Občine Brda v prvem polletju 2022 
6. Odlok o krajevni skupnosti in vaških skupnostih v Občini Brda – druga obravnava   
7. Soglasje k menjalni pogodbi Klet Brda z. o. o. Dobrovo – Občina Brda  
8. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica  
9. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana – vas Fojana  
10. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 2213 k. o. Biljana 
11. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 27. redne seje   
12. Pobude in vprašanja svetnikov  
13. Realizacija sklepov 27. redne seje   
14. Realizacija sklepov 4. dopisne seje  
           

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 13 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 27. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 27. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 27. redne seje.  
 

Ad 3.  
 
 
Potrditev zapisnika 4. dopisne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 4. dopisne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 4. dopisne seje. 
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Ad 4. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 28. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 28. redne seje.   
 

Ad 5. 
 
Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju Proračuna Občine Brda v prvem polletju 2022 
 
Poročilo predstavi Beti Kumar.  
 
Proračun za leto 2022 je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 23. redni seji dne 21. 12. 2021. Pri 
pripravi plana se je upoštevalo izhodišča Ministrstva za finance v sklopu proračunskega priročnika za pripravo 
občinskih proračunov ter realno smo opredelili pričakovane prihodke, opredelili potrebne tekoče odhodke in tekoče 
transfere ter investicije v teku, najnujnejše investicijsko vzdrževanje ter investicije oziroma projekte, ki izpolnjujejo 
pogoje za umestitev v proračunske dokumente. Bistven vpliv na pripravo proračuna za leto 2022 so imela še vsaj 
naslednja dejstva: znesek primerne porabe na prebivalca v RS, predvidena prodaja premoženja (predvsem zemljišč) na 
podlagi povpraševanja, planirani višji komunalni prispevki zaradi predvidenega povečanja investicij oz. gradenj.  
Zaradi spremenjenih okoliščin, ki ob pripravi proračuna oz. spremembi poračuna niso bila znana, je bilo potrebno v 
prvi polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar se je odrazilo v sprejetju I. rebalansa proračuna Občine Brda za 
leto 2022 in sicer dne 3. 5. 2022 na 26. redni seji.  
 
Razlogi za pripravo I. rebalansa proračuna:  

• Povečanje prihodkov iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča od pravnih in fizičnih oseb v 
skupnem za 20.058 Eur iz razloga kasnejše izdaje odločb v letu 2021 in posledično kasnejših plačil, ki so zapadle v 
leto 2022;  

• Povečanje prihodka iz naslova davka na vodna plovila za 800 Eur, povečanje prihodkov iz naslova davka na 
dediščine in darila za 9.500 Eur ter povečanje drugih izrednih nedavčnih prihodkov za 1.588 Eur, glede na 
realizacijo do meseca marca ter lanskoletno realizacijo;  

• Povečanje prihodkov iz naslova novih prodaj in menjave zemljišč in stavb v znesku 889.580 Eur, povečanje 
odhodkov iz naslova Nakupa stavbnih zemljišč. Na novo se je predvidelo: prodajo stavbe v Vipolžah (bivši MP; 
57.000 Eur), prodajo starega zdravstvenega doma na Dobrovem (130.000 Eur; višji znesek za 20.000 Eur), prodajo 
stavbnega zemljišča na Dobrovem (26.500 Eur), prodajo stavbnega zemljišča v Šmartnem (5.830 Eur), prodajo 
stavbnega zemljišča v Vipolžah (pri MP Vipolže; 53.000 Eur) ter prodajo-menjavo stavbnega zemljišča v Kojskem 
(815.750 Eur). Občina Brda bo zemljišči v Kojskem v vrednosti 815.750 Eur zamenjala z zemljišči, ki so v lasti 
Vinske Kleti Brda v skupni vrednosti 835.172,98 Eur, razliko v vrednosti zemljišč in objektov v skladu s cenitvami 
bo občina plačala. Občina bo s prodajo-menjavo pridobila poslovni prostor v občinski stavbi na Dobrovem 
(109.000 Eur), poslovni prostor - zaodrje Hum (97.000 Eur), nogometno igrišče Vipolže (271.900 Eur), stavbno 
zemljišče v Neblem - dvorišče (39.000 Eur), asfaltno igrišče v Kozani (18.000 Eur), stavbno zemljišče ob gradu 
Vipolže (63.520 Eur), spomenik v Peternelu (10.000 Eur), obračališče pri šoli Dobrovo (30.500 Eur), igrišče in 
dvorišče na Humu pri Zadružnem domu (95.000 Eur), dostopno pot do novega vrtca Dobrovo (6.250 Eur), zelene 
površine pri gradu Dobrovo (95.002,98 Eur);  

• Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodkov nad odhodki iz prejšnjih let v skupni višini 985.469 
Eur (presežek iz leta 2021 437.132,06 Eur);  

• Nova postavka Celostna strategija občine v znesku 17.000 Eur. Občina Brda pristopa k izdelavi strategije za 
turizem občine, ki bo predstavljala prvo fazo celostne strategije razvoja Občine Brda;  

• Zmanjšanje postavke Poslovni prostori za 110.000 Eur, ki se nanaša na nakazilo kupnine od prodaje starega 
zdravstvenega doma Dobrovo. Na podlagi mnenja Ministrstva za finance, se zneska ne more prenakazati, zato bo 
v prihodnjih letih znesek kupnine namenila za ureditev prostorov v novem ZD na Dobrovem;  

• Povečanje postavke Obnova starih zidov, mostov glede na potrebe za 50.000 Eur;  

• Povečanje postavke Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest in pločnikov za 113.000 Eur, zaradi 
povečanega obsega obnove asfaltiranih površin in povišanja cen storitev;  

• Povečanje postavke Kolesarska povezava Nova Gorica-(Italija)-Vipolže-Dobrovo za 147.553 Eur, zaradi višjih cen 
storitev izvedbe del oz. zaradi velike razlike med ponudbo in projektantskim predračunom;  
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• Zmanjšanje in uskladitev postavke Investicije in investicijsko vzdrževanje parkirišč za 103.278 Eur. Izvedba del v 
letu 2022 še ni možna, ker je potrebno izdelati novo projektno dokumentacijo in pridobiti gradbeno dovoljenje, 
povečuje pa se vrednost izdelave projektne dokumentacije;  

• Povečanje postavke Razvoj turistične infrastrukture (za 10.000 Eur), ki so namenjena za označitev kolesarskih poti 
po Brdih;  

• Povečanje postavke Javni razvod za turizem, kulturo, mladino in šport za 5.500 Eur: predstavlja le prerazporeditev 
sredstev z druge postavke in sicer iz naslova aktivnosti pospeševanja razvoja podjetništva na področju mladih. 
Predlog je podala Komisija za gospodarstvo pri Občini Brda;  

• Povečanje postavke Investicije in investicijsko vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic v KS, VS za 25.000 Eur, 
zaradi ureditve mesta za raztros pepela na pokopališču v Gornjem Cerovem;  

• Povečanje postavke Odškodnine za posege v zemljišča za 10.000 Eur za odškodnine pri projektu "Pot skozi 
Dobrovo" (za pločnik);  

• Povečanje postavke Drugi stroški urejanje zemljišč za 14.000 Eur, predvsem na račun cestnih investicij ob 
obvoznici Kojsko in pločnik Dobrovo;  

• Povečanje postavke Obnova gradu Dobrovo (za 46.000 Eur) zaradi dodatnih in nepredvidenih del;  

• Povečanje postavke Nova enota vrtca Dobrovo za 30.000 Eur: nanašajo se na neizkoriščena sredstva iz lanskega 
leta v letošnje ter dodatek v višini 2.013 Eur za izdelavo DNZO dokumentacije pokablitve daljnovoda, postavitve 
nove TP in izvedbo NN voda ter razdelilne omarice za napajanje nove enote vrtca na Dobrovem;  

• Povečanje postavke Regresiranje prevozov učencev iz kraja bivanja v šolo in nazaj za 30.000 Eur. Zaradi višanja 
cen goriva je pogodbenik upravičen do popravka pogodbe s tem, da se upošteva nove (višje) cene.  
 

Prvo polletje dejansko izkazuje že izvedena in plačana dela v obdobju v prvih petih mesecih leta. To pomeni, da so 
lahko dela v prvem polletju že bila naročena oz. izvedena, vendar računi za opravljene storitve zaradi 30 dnevnega 
plačilnega roka še niso bili plačani.  
Občina je v prvem polletju leta 2022 realizirala prihodke v višini 3.082.322 Eur, kar predstavlja 32,7 % načrtovanih 
proračunskih prihodkov. Na odhodkovni strani pa je bilo realiziranih 2.487.575 Eur, kar predstavlja 24,8 % glede na 
plan ter izkazuje presežek prihodkov nad odhodki v višini 594.748 Eur. V prvem polletju je občina odplačala kredit v 
znesku 179.349 Eur, od tega znaša 142.351 Eur odplačilo kreditov poslovnim bankam ter 36.998 Eur odplačilo kreditov 
državnemu proračunu. Stanje sredstev na računu (prihodki-odhodki-odplačila dolga) oz. presežek prihodkov nad 
odhodki znaša 415.399 Eur.  
Na prihodkovni strani je manjša realizacija pri davkih na premoženje, predvsem iz naslova nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča (odločbe s strani Furs-a še niso bile poslane), pri kapitalskih prihodkih, pri donacijah ter prihodkih 
prejetih iz državnega proračuna iz sredstev proračuna EU ter prejeta sredstev iz EU in iz drugih držav. Večja realizacija 
pa je iz naslova upravnih taks in pristojbin ter davkov na premičnine.  
Na odhodkovni strani je manjša realizacija pri investicijskih transferih ter investicijskih odhodkih. Večje investicije, ki so 
predvidene v letošnjem letu so: Kolesarska povezava Nova Gorica-(Italija)-Vipolže-Dobrovo, Investicije in investicijsko 
vzdrževanje občinskih cest in pločnikov, obnova kanalizacije Dobrovo, Investicije in investicijsko vzdrževanje 
vodovodnega omrežja. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Sprejme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brda za leto 2022 v obdobju od 1. 1. do 30. 6. 2022. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 6. 

 
Odlok o krajevni skupnosti in vaških skupnostih v Občini Brda – druga obravnava   
 
Predlog odloka v drugi obravnavi predstavi Teja Jelina.  
 
Občinski svet je dne 17. 5. 2022 sprejel Odlok o krajevni in vaških skupnosti v Občini Brda ( v nadaljevanju: Odlok) v 
prvem branju. Glede na to, da so nekateri predstavniki VS in KS izrazili pomisleke glede spremembe števila članov, je 
župan dne 28. 6. 2022, na Občini Brda sklical sestanek s predsedniki krajevne in vaških skupnosti glede predstavitve 
Odloka. Po opravljeni diskusiji je bil sprejet sklep, da predsedniki VS in KS skličejo svete in do števila članov zavzamejo 
stališče ter ga posredujejo na občinsko upravo.  
Krajevna in vaške skupnosti so svoje predloge kot dogovorjeno poslale. Predlogi so bili pri pripravi Odloka za drugo 
branje v celoti upoštevani, zato se je spremenil 9. člen Odloka glede števila članov.  
Spremenil se je tudi 21. člen Odloka, ki se sedaj glasi: »Predsednik sveta krajevne ali vaške skupnosti je upravičen do 
izplačila sejnin, v katerih so zajeti vsi stroški.« 
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Teja Jelina še pojasni, da se popravita 1. in 2. točka 10. člena predloga odloka tako, da se pravilno glasita:   
(1) Organ krajevne skupnosti je svet krajevne skupnosti, katerega člani so izvoljeni skladno z zakonom in Statutom. 
(2) Organ vaške skupnosti je svet vaške skupnosti, katerega člani so izvoljeni skladno z zakonom in Statutom. 
 
Doda še, da obžaluje, da predstavniki vaških in krajevne skupnosti niso prepoznali dobronamerne pobude prvega 
branja predloga odloka.  
 
Župan Franc Mužič se podžupanji Teji Jelina zahvali za podano pobudo. Zaveda se, da je bilo vse dobronamerno 
nastavljeno in prav tako smiselno, da se zadeve obnovijo in nadgradijo. Prav je, da se je vaškim in krajevni skupnosti 
dalo možnost, da same podajo mnenje in določijo število članov, ki bi bilo najbolj primerno za delovanje posamične 
vaške oz. krajevne skupnosti. Ti predlogi so sedaj veliko bolj sprejemljivi.   
 
Vilko Prinčič je z rezultatom zadovoljen in sedaj nima več vzroka, da bi bil proti predlogu odloka. Meni, da postopek ni 
bil pravilno izpeljan, saj bi morali najprej sklicati sestanek z vaškimi in krajevno skupnostjo, ki bi podale svoje mnenje. 
Iz vsebine novih predlogov je razvidno, da niti ena vaška oz. krajevna skupnost ni pristala na predlog, ki je bil podan v 
prvem branju. Predsedniki in nekateri člani čutijo to delo kot poslanstvo in ne zahtevajo nagrade, vmes pa so tudi taki, 
ki jim je samo do zaslužka. Nekateri postavljajo denar na prvo mesto, drugi pa delo v vaški skupnosti opravljajo kot 
poslanstvo. Po pogovoru z nekaterimi predstavniki je ugotovil, da le ti denar od sejnin dajo za vaško skupnost. Prav bi 
bilo, da bi se finančna sredstva, ki so bila namenjena za nagrade članom vaških in krajevne skupnosti, prerazporedilo 
za delovanje vaških in krajevne skupnosti.    
 
Teja Jelina pojasni, da je bil odlok dobronamerno nastavljen. Predvideno je bilo, da bi se nagrado dalo ljudem, ki to 
delo opravljajo štiri leta in imajo pri tem delu tudi določene stroške. Želja je bila, da bi bili člani operativni in za delo 
tudi nagrajeni, ker si to zaslužijo.   
 
Damjan Birtič meni, da je bilo prvo branje predloga odloka kot dobronameren preizkus, da se operacionalizira vaške in 
krajevne skupnosti ter njihovo vodstvo. Iz priložene razpredelnice je razvidno, da se je večina vaških oz. krajevne 
skupnosti strinjala, da so bile prvotne številke malo pretirane in da je potrebno zadevo optimizirat.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o krajevni skupnosti in vaških skupnostih v Občini Brda.  
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 7. 

 
Soglasje k menjalni pogodbi Klet Brda z. o. o. Dobrovo – Občina Brda 
 
Obrazložitev podata Anita Manfreda in Dejan Rusjan.  
 
Občina je v Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda pri rebalansu 1 Proračuna 2022 Občine Brda vključila 
vse parcele, ki so predmet menjave med Kletjo in Občino Brda. Tri parcele so bile dane v načrt ravnanja v okvirnih 
površinah (m2), saj jih je bilo potrebno opraviti še parcelacijo. Okvirne površine so bile poleg tega odmerjene okvirno s 
programom v PISO-ju, ki ni tako natančen, kot programi s katerimi upravljajo geodeti. V parcelacijo sta šil parceli: 338, 
339 obe k. o. Kojsko, to je zemljišče, ki ga Občina daje v menjavo Kleti ter parcela 1965/1 k. o. Biljana (obračališče ob 
šoli Dobrovo), ki jo pridobiva Občina Brda. Na ogledu in parcelaciji na terenu so strokovne službe ugotovile, da se 
zaradi potreb po izgradnji komunalne infrastrukture potrebuje večjo površino parcel 338 in 339 k. o. Kojsko za potrebe 
Občine, zato se je zmanjšala površina (m2), ki jo dobi Klet Brda z menjavo v last. V Načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem je bila vključena površina 12.550 m2  v znesku 815.750,00 EUR, po parcelaciji pa je nastala nova parcela 
339/3 k. o. Kojsko, ki bo šla v menjavo in je po površini manjša (11.943 m2), zato je nastala razlika v znesku, ki ga daje 
Občina v menjavo v minus in sicer 607 m2x 65 eur/m2 = 39.455 eur. Končni znesek je torej 776.295,00 EUR. 
Parcela 1965/1, k. o. Biljana je bila dana v proračun v okvirnih površinah 288 m2. Na parcelaciji na licu mesta se je 
ugotovilo, da Občina potrebuje več površine in sicer 47 m2 več. 
Površina nove parcele št. 1965/24, k. o. Biljana tako znaša 335 m2, kar znese 47 m2 x 105,90 EUR = 4.977,30 EUR, kar 
znese 4.977,30 EUR več  kot je bilo okvirno predvideno v rebalansu proračuna št 1. 
Manjkajoči znesek 41.854,48 EUR se bo dodalo v Rebalans proračuna št. 2 v oktobru 2022. 
Skladno s 5. odst. 29. člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, 
št. 11/18 in 79/18) mora župan za pravne posle ravnanja s stvarnim premoženjem, pri katerih izhodiščna, izklicna ali 
pogodbena vrednost presega 500.000 EUR pred izvedbo postopka ravnanja pridobiti predhodno pisno soglasje 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-3797
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Občinskega sveta k osnutku besedila pravnega posla. Soglasje je obvezna priloga pravnega posla. Menjalno pogodbo je 
pripravila notarka Katjuša Gorjan. 
 
Župan Franc Mužič se zahvali občinskim strokovnim službam, ki so strokovno preučile možnost menjave zemljišč s 
Kletjo Brda. Prepričan je, da bo občinski svet to podprl in da se bodo postopki lahko nadaljevali.  
 
Svetnik Silvan Peršolja se iz glasovanja izloči.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k menjalni pogodbi Klet Brda z. o. o. Dobrovo – Občina Brda, ki je 
priloga tega sklepa.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 8. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je dne 8. 3. 2022 prejela poziv s strani Zdravstvenega doma – Osnovno varstvo Nova Gorica za 
imenovanje novega predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova Gorica. 
Sedanjemu predstavniku poteče mandat v mesecu oktobru 2022.  
 
V skladu z 21. členom Statuta javnega zavoda, šteje svet zavoda 11 članov in sicer: 

• šest predstavnikov ustanoviteljic; mestna občina ima dva predstavnika, ostale občine po enega,  

• štiri predstavniki delavcev zavoda, 

• en predstavnik zavarovancev in drugih uporabnikov.    
 
Mandatna doba članov sveta zavoda je štiri leta in so lahko po izteku mandata ponovno imenovani. Mandat 
predstavnikov ustanoviteljic lahko preneha z iztekom mandata občinskega sveta oz. s konstituiranjem novega 
občinskega sveta ali z izrecnim imenovanjem novih članov s strani občine.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 8. 6. 2022 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom – Osnovno 
varstvo Nova Gorica.    
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 5. korespondenčni seji, dne 
17. 8. 2022 in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da za predstavnika 
Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova Gorica imenuje:  

1. Matias Kocijančič, Šlovrenc 21, 5212 Dobrovo   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova Gorica imenuje   

− Matias Kocijančič, Šlovrenc 21, 5212 Dobrovo 
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 9. 

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana – vas Fojana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina je lastnica parcele 3007/3  k. o. Biljana. Nepremičnina v naravi predstavlja kategorizirano javno pot JP 520014 
na kateri pa ni zaznambe javnega dobra.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena   
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom: 
- parcela 2285 3007/3 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 3007/3 (ID 5265771), ki je  v lasti Občine Brda. 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine 
Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. Po 
pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 10. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 2213 k. o. Biljana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je prejela prošnjo za menjavo oz. prodajo parcele 2213 k. o. Biljana. Parcela je zaznamovano javno dobro 
in se nahaja ob gospodarskem poslopju parcel 2210/1, 2214 obe k. o. Biljana in v naravi služi kot dostop do navedenih 
parcel.  
Občina je za mnenje zaprosila vaško skupnost. Slednja je izrazila mnenje, da morajo imeti vse parcele št. 2210/1, 2214 
in 2272 k. o. Biljana neoviran dostop. Ker meje niso dokončno urejene, se po njihovem mnenju ne ve ali bo parcela št. 
2272 k. o. Biljana imela omogočen dostop. Glede na navedeno je vaška skupnost predlagala, da se pred prodajo uredi 
meje.  
Občinska uprava je mnenja, da ima parcela št. 2272 k. o. Biljana neposreden dostop iz javnega dobra na jugu parcele 
št. 2272 k. o. Biljana, ob pokopališču in meni, da je ukinitev javnega dobra parcele smiselna. 
 
Parcela št. 2213 k. o. Biljana se bo prodala skladno z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 11/18 in 79/18) in Uredbo o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 31/18). 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra 
 

1. S  tem sklepom se ukinja kot javno dobro – pot:  
- ID znak: parcela 2285 2213 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 2213 (ID 1983644) 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra in postane lastnina Občine Brda. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 11. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 27. redne seje 
 
Silvan Peršolja predlaga, da se rezultate ankete o zadovoljstvu uporabnikov zdravstvenih storitev posreduje tudi 
izvajalcem zdravstvenih storitev in predstavniku Občine Brda v svetu zavoda.    

 
Ad 12. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Romana Velišček  
1. Na območju Kotlin se poleg ljudi kopajo tudi psi, zato predlaga postavitev table »prepovedano za pse«, predvsem 

na delu, kjer se kopajo otroci.  
2. V letošnjem letu je suša povzročila kar precej škode. Predlaga, da tudi Občina Brda pristopi k pripravi strategije, 

kako postopati v takih primerih.  
 
Damjan Birtič  
1. Tisti, ki se dnevno vozijo v službo v Novo Gorico in tudi bolj oddaljene kraje, se vsakodnevno poslužujejo glavne 

ceste skoz Hum, Podsabotin do Nove Gorice. Cesta je v zelo slabem stanju. Gre za glavno vzhodno briško vpadnico 
in cesta resnično ni več vredna svojega imena, saj gre le za magistralno cesto. Strokovne službe občine sprašuje, 
ali je že bila dana pobuda na DRSI za ustrezno sanacijo. Določeni odseki so že precej nevarni, marsikdo se 
poslužuje že vozišča ob robu, kar je zelo nevarno za tistega, ki vozi v nasprotni smeri. Zanima ga, ali je bila podana 
pobuda za ponovno preplastitev ceste.  
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2. V letošnjem letu so zelo vidne posledice suše, najbolj pa so jo občutili tisti, ki so odvisni od kmetijstva. V Brdih je 
bil že pred več leti napravljen sistem za namakanje vsaj dela Brd (Kozlink), ki pa se ga je kasneje opustilo. Daje 
pobudo, da se, v smislu preprečevanja hujše gospodarske škode, v bodoče razmisli v tej smeri, da bi se čim večji 
del kmetijskih površin v Brdih lahko namakalo, saj se bo situacija z leti še stopnjevala. Razmisli naj se o smiselnosti 
ureditve namakalnih sistemov, da bi škodo v bodoče lahko preprečili.  
 

Vilko Prinčič  
Glede RUNE meni, da je šlo za nateg in da podjetje, ki je odgovorno za izvedbo projekta, tega ni bilo sposobno izpeljati. 
Že dve leti je tega, odkar je sam dobil prvega ponudnika storitev. V kolikor bi takrat s ponudnikom sklenil pogodbo, bi 
mu le ta že pretekla.  

 
Anita Manfreda poda sveže informacije s strani RUNE Rural Networks. Trenutno je v Brdih zgrajenih 465 priključkov, 
aktivnih (imajo vključene storitve enega od operaterjev) je trenutno 362 priključkov. Od naročnikov, ki so do sedaj 
naročili optični priključek je bilo zgrajenih 35%. Ravnokar poteka gradnja priključkov na kablu K1, na katerega so 
vezana naselja Kojsko, Snežatno, Hum, Gornje Cerovo in Dolnje Cerovo, to pa zaradi tega, ker so bili odvisni od 
investitorjev, ki gradijo obvoznico Kojsko in zaradi tega niso mogli prej začeti z deli na tem območju.     
 
Silvan Peršolja 
1. Pri spomeniku v Gonjačah se je zaradi neurja podrla ena od štirih ceder, ki bi jo bilo potrebno čim prej odstranit, 

saj tja prihaja dnevno veliko število turistov. Razmisliti bi bilo potrebno tudi, kaj narediti z ostalimi cedrami.  
2. Na raznih lokacijah po Brdih še vedno visijo razne zastavice, češnje,….., vse, kar je ostalo v sklopu različnih 

prireditev. Predlaga, da se to čim prej uredi in pospravi.  
3. Glede odlaganja kosovnih odpadkov ima občutek, da so občani dobro sprejeli ločevanje le teh. Še vedno pa se na 

kontejnerskih mestih najde tudi odpadke, ki bi morali biti odvrženi med kosovne odpadke, pa temu ni tako in zato 
ti odpadki ostanejo dalj časa na kontejnerskih mestih. Komunala teh odpadkov ne odpelje. Zgleda kot, da ne bi bili 
dovolj motivirani oz. kot, da to ne bi bil del njihovega poslovanja.   

4. Čistilna naprava Dobrovo je bila optimizirana, rezultati so dobri, kljub temu, da se kriteriji zaostrujejo. Do ČN v 
kritičnih dnevih, ko je bila največja suša, ni priteklo skoraj nič vode. V potok so na uro dodajali  2,5 m3 čiste vode, 
dovolj čiste, da so ribe v potoku lahko preživele. V kolikor bo tam prihajalo še do kakih investicij in se bodo na ČN 
priključevali večji objekti, bo potrebna določena previdnost, saj bo to močno povečalo obremenitev ČN predvsem, 
ker bo neenakomerna.  
 

Karlo Passoni  
 

 
 



Stran 8 od 8 

 

 

 
 
 
 

Ad 13. 
 
Realizacija sklepov 26. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
 

Ad 14. 
 
Realizacija sklepov 4. dopisne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 18.50    
 
 
         Zapisničarka                                              Predsedujoči                                Direktorica občinske uprave   
    Nika Fabricijo Jug                                                      Goran Simčič                                          Anita Manfreda  
                   


